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Kære Skovparkianere. 

Velkommen til dette års generalforsamling.  

Meget er sket siden vi har været her på Nyborg Strand sidst. Der har været en del ændringer i bestyrelsen. 

Henrik valgte af personlige årsager at trække sig fra Kassererposten. I stedet for Henrik var vi heldige at vi 

havde Søren som suppleant. Han har overtaget Kasserer tjansen. Vi i bestyrelsen er blevet rigtig glade ved 

Søren. Han er jyde, så han måttet sætte sig lidt ind i momsregler. Men ellers holder han os alle lidt i ørene. 

Jeg håber meget vi får lov at beholde Søren i mange år, som bestyrelseskollega. 

Vi har også trukket Hoder ind, i stedet for Mette, mens hun var på barsel. Han har virkelig trukket et kæmpe 

læs. Testet, afprøvet, rettet fejl, hjemmebesøg, og meget, meget, meget mere. 

Jeg kan simpelthen ikke komme i tanke om hvor mange problemstillinger, du har taget hånd om. Du er 

virkelig en stor gevinst for os alle herude. Jeg ved du har lovet at stille op til valg i år, så jeg håber at I vil 

bakke op om et sådant valg.  

Mette, du er kommet tilbage til os i bestyrelsen efter endt barsel, og det er dejligt. Hvor har vi savnet dig. 

Hvis I ikke ved det, så har Mette styr på betalingsportaler, tekster på hjemmesiden, tekniske områder 

sammen med Hoder og meget, meget mere. Vi er glade for du er hos os igen. 

Vores Grønne mand Per har meldt ud at han ikke kunne passe sin post af personlige årsager. Per blev 

erstattet af en gammel kending Niels-Jørgen Hoffmann. Tusind tak fordi du ville hjælpe os. Du har været en 

stor hjælp.  

Per meldte ud at han ikke genopstillede og det er også den officielle udmelding. MEN, jeg har haft en snak 

med Per, det har Niels også, og en til og til sidst en til. Og vi blev enige om at han kunne godt lokkes til at 

tage en periode mere. Dog var der en hage ved det, han ville have mere taletid, det vendte vi over et par 

møder, så vi har besluttet at hvis han bliver valgt ind forlænger vi bestyrelsesmøderne med 10 til 12……… 

sek.  

Vi er også blevet selvstændige Antenneforeningsejere. Med alt hvad det indebærer.  

Stofas overlevering, og kvalitet på vedligeholdelse har været dybt kritisabelt. Foreningen har brugt mange 

penge på at renovere anlægget for at det er stabilt. Det til trods for at Stofa lovede at have leveret et fejlfrit 

anlæg. Vi har undersøgt vores klagemuligheder, men vi er blevet frarådet at gå efter dem. I stedet har vi 

koncentreret os om at renovere anlægget. Og i uge 26 skulle sidste fordeler efter planen være skiftet. Vi kan 

se på vores overvågning at stabiliteten er helt i top. Vi har kontrol over vores anlæg, og vi har styr på alt 

hvad der har med støj at gøre i vores anlæg.  

Dansk Kabel-TV har leveret et flot stykke arbejde. Tak til dem. 

Sidst på året er det planen vi skal kunne levere en længe ønsket forbindelse 1000/100 mbit. Det bliver et 

tillægsprodukt der kommer til at være til konkurrencedygtige priser. Vi er ved at undersøge vores 

muligheder og hvad vi kan gøre. Det er endnu ikke fast. Men I skal vide vi har lagt os i selen for at få det til at 

lade sig gøre. 



På TV siden arbejder vi stadig på undertekster. Det lader vente på sig. Jeg er i dialog med Allente om 

hvornår de kan være klar. Jeg ved det er et stort ønske og vi tager det alvorligt. Jeg ved der er mange der 

mener vi bare kan skifte TV leverandør. Men det er ikke så nemt. Den eneste der vil have os, udover Allente, 

er YouSee. Det vil betyde at vi ikke kan vælge hvilke kanaler vi gerne vil have. Det er blandt andet 

Discoverykanalerne der kommer til at mangle. Plus det er en stor proces.  

Til gengæld har vi muligheden lidt endnu at holde prisen på TV-pakkerne i ro. Det bliver nødvendigt på et 

tidspunkt at have produkter der følger andre for at holde den lave pris. Det vil sige at det vil kræve man 

både har internet og tv, for at kunne få en lav pris. Ellers vil prisen stige. Jeg håber alle bliver ved med at 

bakke op om vores projekt herude. Husk at alt hvad der er i overskud, kommer jer selv til gode. Vi skal ikke 

tjene penge, vi skal kun tjene til dagen og vejen. 

Senere skal vi snakke om stier. Bestyrelsen har foreslået 100 kr. i stigning. Dette er gjort ud fra at jeg har 

modtaget mange henvendelser på at stierne ikke er i en stand mere som er acceptabelt. Jeg gør 

opmærksom på at det ikke gælder den offentlige cykelsti ved Skaboeshusevej - det er kommunens. Men vi 

ønsker at højne området. Det er et attraktivt område vi bor i, og det skulle det gerne blive ved med. Der er 

mange af jer der sidder her i dag der har haft jeres hus herude siden 70erne. Det betyder at der også 

kommer en dag hvor I skal sælge. Jeg kan se at de bekymringer folk har er standen på området, da det er 

slidt. Det er ikke altid nok med samtalekøkkener og nyt badeværelse. Men også at de omkringliggende 

områder er tiltrækkende. Derfor er det en bekymring vi skal have væk. Det kan vi kun gøre sammen. Men 

det er ikke gratis. Det koster. Som sagt koster en sti 1 million kroner. Jeg skal gøre opmærksom på at det er 

en budgetpris. Der vil blive indhentet tilbud og der vil blive kigget i mange retninger om hvad der kan lade 

sig gøre.  

Vi vil gøre alt for at det bliver så billigt så muligt. Men for at vi kan starte op, så skal vi have nogle penge. Jeg 

håber meget på jeres opbakning. I skal vide at Grundejerforeningen Skovparken er blandt Danmark billigste 

foreninger at bo i, fordi vi er så mange. Derfor håber jeg på at I vil hjælpe med at gøre vores områder 

pænere. Det er ikke for bestyrelsens skyld, med for vores alles skyld at vi tager hul på denne snak. 

Spørgsmål bedes rettes under forslaget.  

Når dette er sagt vil jeg sige tak for min tid som formand, og med håbet om et genvalg. Husk at tage kage til 

kaffen og snak med jeres nabo. Ikke kun i aften men også i morgen.  

Velkommen 

 

 


